

國際故事鞋款設計比賽

International Story Footwear Design Competition

The Application Form 參賽表格

To : C4-J,,G/F, Block. C, Hong Kong Industrial Center, 489-491 Castle Peak Road. Hong Kong
香港，九龍，荔枝角，青山道489-491號，香港工業中心，C座地面，泰裕廣場，C-4J

(All relevant information should be provided 參賽者必須用正楷填寫所有相關資料)

Name of contestant 參賽者姓名：

(English 英文)

ID No 身份證號碼：

(Chinese 中文)

School/Company Name 所屬學校/公司名稱

(English 英文)

(Chinese 中文)

Contact Tel. 聯絡電話：

Fax 傳真：

Email 電郵：

* Res. / Co. Address * 住宅/公司地址：

Category 參賽組別

(please use a "√" to select your category 請以 "√" 號選擇所屬組別)

shoes 鞋履：

Ladies' Boots 女裝靴

Ladies' Shoes 女裝時款鞋

Notes 備註：

The fair organiser will be responsible for sample production of items under the shoes category, However, applicants have to provide the raw materials and accessories for production if necessary.

主辦機構將負責鞋履組別的樣板製作，如有需要參賽者需提供有關原料及配件。

Competition approach 比賽方式：

Applicants will submit an article of shoes' design story at the first stage. The story can express about the shoes' design concepts and details completely. In addition, designs should be shown in FULL COLOR on A3-size paper (420mm x297mm) presentation board to illustrate the shoes' design, concept, the required materials, color and accessories, etc.

參賽者首先設計一則故事內容的文字稿件，再根據故事內設計一個鞋款，能表達以上故事的重點及或概念。另外需提交一個以A3大小的概念圖以表達鞋款設計的內容及所需的物料、顏色、配件等。

Title of Design 作品名稱：

(English 英文)

(Chinese 中文)

I agree/disagree to authorize the Organizer to disclose my contact details to potential buyers upon request

本人*同意/不同意授權主辦機構公開本人之聯絡資料，予有與趣與本人接洽之買家。

(*) Please delete where inappropriate 請刪去不適用者

Declaration 聲明

1. I warrant that the design that I have submitted is my own original work, AND I am/is the sole owner of all copyright in and to that design.

本人保證送出參賽之設計是本人之原創作品及為該設計的所有版權的唯一擁有人。

2. I agree that the Organiser shall not incur any liability of any kind by reason of or arising out of the entry in this Competition and I agree to indemnify the Organiser against all actions, claims, demands and expenses relating to or arising therefrom.

本人同意主辦機構不會因陳列或評選本人送出參賽之設計而承擔任何責任。本人並同意主辦機構如因本人參加比賽而遭受控訴 收到賠償要求或受到金錢損失時，一切由本人/本公司負責。

3. I have/has read the Rules and Regulations for the Competition and agree(s) to abide by them.

本人明瞭參加比賽之規則及條件，並同意完全遵守。

4. I agree that the Organiser shall have the right to publicise , exhibit and reproduce my entry for any purpose in connection with this Competition as they consider appropriate.

本人同意主辦機構在認為適合時，有權為此項比賽有關之活動，將本人之參賽設計予以宣傳、展覽及複製。

5. After the design submission, I agree that the copyright will be share with the organizer common ownership. I agree to participate in the competition after submitted draft plan, copyright will be the organizer common ownership.

本人同意參加比賽的圖稿提交後，版權將會與主辦單位共同擁有。

Date 日期：

Signature of contestant 參賽者簽名：